
 
Protokół Nr  11/07 

z posiedzenia Komisji  Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych Rady Miejskiej 
w dniu  24. maja  2007 r. 

 
Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej 
 
 
Tematyka  Komisji:  

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Informacja na temat przygotowań do organizacji turnieju miast „Bitwa o krowę” oraz 

obchodów Dni Białogardu. 

Przedstawia: Krzysztof Stobiecki, Naczelnik Wydz. Edukacji, Kultury, Promocji i Sportu. 
3. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie regulaminu na rok 2007 określającego wysokość oraz 
warunki przyznawania, obliczania i wypłacania niektórych składników wynagrodzenia 
nauczycieli zatrudnionych w przedszkolach, szkołach podstawowych i gimnazjach 
prowadzonych przez Miasto Białogard (C), 

b) w sprawie rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej dla 
nauczycieli oraz warunków i sposobu ich przyznawania (D), 

c) w sprawie Lokalnego Programu Wyrównywania Szans Edukacyjnych Dzieci                             
i Młodzieży na rok 2007 pod nazwą „ Zajęcia pozalekcyjne szansą wyrównywania 
różnic edukacyjnych uczniów”(E), 

d) zmieniająca uchwałę w sprawie rodzajów wyróżnień i wysokości nagród 
przyznawanych ze środków budżetu Miasta zawodnikom, trenerom i działaczom 
sportowym oraz szczegółowych zasad i trybu ich przyznawania (F). 

Przedstawia: Krzysztof Stobiecki, Naczelnik Wydz. Edukacji, Kultury, Promocji i Sportu. 
4. Sprawy różne. 
5. Zamknięcie posiedzenia. 
 
 

Ad 1 
Posiedzenie o godz. 17.00 „otworzył i prowadził” przewodniczący Komisji Edukacji – 

Janusz Turnik. Komisja przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia. 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie porządek posiedzenia, który przegłosowano 
jednogłośnie. 
 
 
Ad 2 

Informacje na temat przygotowań do organizacji turnieju miast „Bitwa o krowę” oraz 
obchodów Dni Białogardu stanowiące załącznik do protokołu przedstawił Krzysztof Stobiecki, 
Naczelnik Wydz. Edukacji, Kultury, Promocji i Sportu. 

 
Głos w dyskusji zabrali: 
K.Jarosz - pytał czy jest w mieście delegacja zagraniczna? 
Naczelnik – odpowiedział, że tak z Binz. 
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K.Sosnowski - pytał czy będą koszulki dla zawodników? 
Naczelnik – stwierdził, że są tuniki wykonane na wzór rycerski w kolorach flagi Białogardu z 

herbem miasta, posiłkujemy się zawodnikami z AKS. 
J.Leszczyk – stwierdził, że należy eliminować punktację wg uznania. 
Naczelnik – odpowiedział, że obowiązuje zasada, że kto wygrywa dostaje 4 pkt, przegrywa 2 
pkt. 
 

Komisja zapoznała się, nie wnosząc uwag. 
 

 
Ad 3 

Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał: 
- zmieniająca uchwałę w sprawie regulaminu na rok 2007 określającego wysokość oraz 

warunki przyznawania, obliczania i wypłacania niektórych składników wynagrodzenia 
nauczycieli zatrudnionych w przedszkolach, szkołach podstawowych i gimnazjach 
prowadzonych przez Miasto Białogard (C), 

  Przedstawił: Krzysztof Stobiecki, Naczelnik Wydz. Edukacji, Kultury, Promocji i Sportu. 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
J.Turnik – powiedział, że dyrektorzy dali równo po 45 zł, obcięto o 30% dodatki motywacyjne.  
 

Komisja przegłosowała projekt: za-9 (jednogłośnie). 
 
- w sprawie rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej dla 

nauczycieli oraz warunków i sposobu ich przyznawania (D), 
  Przedstawił: Krzysztof Stobiecki, Naczelnik Wydz. Edukacji, Kultury, Promocji i Sportu. 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
J.Leszczyk  – pytał czy uchwała obejmie ten rok? 
Naczelnik – odpowiedział, że środki były w puli i zostaną podzielone. 
 

Komisja przegłosowała projekt: za-9 (jednogłośnie). 
 
- w sprawie Lokalnego Programu Wyrównywania Szans Edukacyjnych Dzieci                             

i Młodzieży na rok 2007 pod nazwą „ Zajęcia pozalekcyjne szansą wyrównywania różnic 
edukacyjnych uczniów”(E), 

  Przedstawił: Krzysztof Stobiecki, Naczelnik Wydz. Edukacji, Kultury, Promocji i Sportu. 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
B. Stanczewski – stwierdził, że  nie stosuje się, że kryterium będzie wg ustawy o pomocy 

społecznej, bo ze słabych uczniów należy wybrać tych, którzy się mieszczą w kryterium. 
Naczelnik – odpowiedział, że to narzuca nam ten kto daje pieniądze. Projekt bazował na 

projekcie m.in. Szczecina, takie są wymagania, aby pozyskać pieniądze, żeby mieć 
możliwość dodatkowych godzin dla tych dzieci. 

J.Harłacz –proponował  dopisać zajęcia, które obecnie istnieją. 
 

Komisja przegłosowała projekt: za-8, przeciw-0, wstrzymało się-1. 
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- zmieniająca uchwałę w sprawie rodzajów wyróżnień i wysokości nagród przyznawanych ze 
środków budżetu Miasta zawodnikom, trenerom i działaczom sportowym oraz 
szczegółowych zasad i trybu ich przyznawania (F). 

  Przedstawił: Krzysztof Stobiecki, Naczelnik Wydz. Edukacji, Kultury, Promocji i Sportu. 
 

Komisja przegłosowała projekt: za-8 (jednogłośnie). 
 
Ad 4 
 
W sprawach różnych głos zabrali: 
J.Leszczyk – pytał czy będzie omawiany statut? 
Sł.Domański – odpowiedział, że jako przewodniczący nie przewiduje omawiania tego 

materiału. 
 
Ad 5 
 

Po wyczerpaniu tematyki o godz. 19.45
 
zakończono posiedzenie Komisji.  

Protokołowała: M.Z. 

Przewodniczący  Komisji 
              

                    Janusz Turnik 
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